

မြို့နယ်အဆင့်လူမှုရေးရာဆန်းစစ်လေ့လာချက်မေးခွန်းလွှာ

အခန်း ၁။ မြို့နယ်လူဦးရေနှင့် လူအုပ်စုများဆိုင်ရာအချက်အလက်လေ့လာချက်

၁.၁။ လက်လှမ်းမီရောက်ရှိနိုင်မှု (လမ်းနှင့် ပို့ဆောင်ရေး)						
၁ စက်တပ်ယာဉ် (ကား၊ ဆိုင်ကယ်၊ စက်လှေ၊ ထော်လာဂျီစသည်) ဖြင့်သွားလာလျှင် ကျေးရွာအုပ်စု နှင့် မြို့မည်မျှဝေးပါသလဲ။ မြို့နှင့်အနီးဆုံးရွာများ	မိနစ် ၆၀ အတွင်း	၂ နာရီ - ၃ နာရီ	၄ နာရီ- ၆ နာရီ	၇ နာရီ- ၁၂ နာရီ	ညလုံးပေါက်	
မြို့နှင့်အဝေးဆုံးရွာများ	၃၀၃ ရွာ	၁၀၇ ရွာ	၅ ရွာ			
၂ မည်သည့်ကျေးရွာများ၏ မြို့သို့ သွားသော အဓိကကုန်းလမ်းသို့ ရေလမ်းသည် တစ်နှစ်ပတ်လုံးတွင် ညာဘက်ရှိစာတိုင်များ၌ ဖော်ပြပါအကြောင်းများကြောင့် ပိတ်တတ်/ အသုံးပြုမရ ဖြစ်တတ်ပါသနည်း။	မိုးသည်းထန်စွာရွာခြင်း၊ ရေကြီးရေလျှံခြင်း၊ မြေပြိုခြင်းစသည်	လက်နက်ကိုင် တိုက်ခိုက်မှု၊ ပဋိပက္ခ	အခြေခံ အဆောက်အအုံ ကောင်းမွန်မှု မရှိခြင်း	အခြား (ခွဲခြားဖော် ပြပါ)	အခြား (ခွဲခြားဖော် ပြပါ)	

<p>ပိတ်တတ်/အသုံးပြုမရသည့်အကြောင်းများ အပေါ်မူတည်၍ သက်ဆိုင်ရာစာတိုင်များ၌ ရွာအမည်များ ဖော်ပြပါ။</p>					
	-	-	၁၅ ရွာ		
<p>၃ စက်တပ်ယာဉ် (ကား၊ ဆိုင်ကယ်၊ စက်လှေ၊ ထော်လာဂျီ စသည်) ဖြင့်သွားလာလျှင် ကျေးရွာအုပ်စု နှင့် အနီးဆုံးကျန်းမာရေးဌာနနှင့် မည်မျှဝေးပါသလဲ။</p>	မိနစ် ၆၀ အတွင်း	၂ နာရီ - ၃ နာရီ	၄ နာရီ- ၆ နာရီ	၇ နာရီ- ၁၂ နာရီ	ညလုံးပေါက်
<p>ကျန်းမာရေးဌာနနှင့် အနီးဆုံးရွာများ</p>	၁၈၇ ရွာ				
<p>ကျန်းမာရေးဌာနနှင့် အဝေးဆုံးရွာများ</p>	၂၂၈ ရွာ				

၁.၂။ အထွေထွေလူဦးရေဆိုင်ရာအချက်အလက်ယေဘုယျလေ့လာချက်

စုစုပေါင်းလူဦးရေ		တိုင်းရင်းသား		ဘာသာစကား (များ)		အသက်မွေးဝမ်းကြောင်းလုပ်ငန်းများ
ကျား	မ	အဓိက	အခြား	အဓိက	အခြား	
၅၅၀၀၀	၅၅၀၀၀	- ရှမ်း - အာခါ	- ကိုင်းကန် - လားဟူ - ပလောင် - အခြား	- ရှမ်း - အာခါ	- ကိုင်းကန် - လားဟူ - ပလောင် - အခြား	တောင်ယာ လယ်ယာ


၁.၃။ ထိခိုက်လွယ်သည့်လူဦးရေဆိုင်ရာအချက်အလက်ယေဘုယျလေ့လာချက်

- မြို့နယ်ရှိရပ်ရွာစုစုပေါင်း၏ ရာခိုင်နှုန်းမည်မျှ သို့မဟုတ် စုစုပေါင်းရပ်ရွာအရေအတွက်၌ အောက်ပါထိခိုက်လွယ်သည့်လက္ခဏာတစ်ခုချင်းစီအား အများဆုံးတွေ့ရှိရသနည်း။
- ရာခိုင်နှုန်း သို့မဟုတ် အရေအတွက်ဖော်ပြပြီး ရွာအမည်များ သို့မဟုတ် ရွာအုပ်စုအမည်များကိုစာရင်းပြုစုပါ။

<p>ပထဝီဝင် (မြေမျက်နှာပြင်/အကွာအဝေး)</p>	<p>ပဋိပက္ခ (လက်နက်ကိုင်ပဋိပက္ခ၊ ရပ်ရွာလူထု အသိုက်အဝန်းနှင့်ဆိုင်သော ပဋိပက္ခစသည်)</p>	<p>နေရပ်စွန့်ခွာရွှေ့ပြောင်းခြင်း</p>	<p>ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးနှင့် လုံခြုံရေး</p>
<p>၂ အုပ်စု</p>	<p>-</p>	<p>-</p>	<p>-</p>
<p>ရွှေ့ပြောင်းသွားလာနေထိုင်မှု</p>	<p>လူနည်းစု (တိုင်းရင်းသား၊ ဘာသာရေး၊ ယဉ်ကျေးမှု)</p>	<p>အမျိုးသမီးစာတတ်မြောက်မှု/ပ ညာရေး</p>	<p>ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှု</p>
<p>၅ %</p>	<p>၄၀ %</p>	<p>၆၀ % (တိုင်းရင်းသားစာပေ)</p>	<p>၈ %</p>
<p>ခင်ပွန်းမရှိသူအမျိုးသမီး</p>	<p>မိဘမဲ့များ</p>	<p>ဗဟုစုံစွမ်း</p>	<p>အခြား (ဖော်ပြပါ)</p>
<p>၂ %</p>	<p>၂ %</p>	<p>၀.၅ %</p>	<p>-</p>

အခန်း ၂။ MCCT အစီအစဉ်နှင့် ခံစားခွင့်များအား လက်လှမ်းမီရရှိနိုင်ရေး၌ အဟန့်အတားဖြစ်စေသည့်အရာများကို ဆန်းစစ်ခြင်း


	စာရင်းသွင်းခြင်း	ထောက်ပံ့ကြေးပေးခြင်း	COSS ဆွေးနွေးပွဲ/သင်တန်းများ	လုပ်ငန်းအစီအစဉ်များ?
တိုင်းရင်းသားလူနည်းစုများ၏ (မတူညီသည့်ဘာသာစကား)	ကျန်းမာရေးအထောက်အထားမရှိခြင်း။ ဘာသာစကားအခက်ခဲရှိခြင်း။ နောက်ကျမှသိရ	မြန်မာဖုန်းအသုံးပြုမှုမရှိခြင်း။	ဘာသာစကားခက်ခဲခြင်း မြန်မာစာတတ်မြောက်မှုအားနည်းခြင်း	ယခုအဆင့်၌ ဖြည့်စွက်ရန် လိုအပ်မည် မဟုတ်ပါ။ ဘယ်ဘက်ရှိ အကွက်များမှ ဆွေးနွေးရရှိသည့် အချက်အလက်များသည် လုပ်ငန်းစဉ်များရေးဆွဲရာ၌ အသုံးပြုမည်ကို မျက်လုံးထံမြင်လာစေရန် အတွက်သာ ဖော်ပြထားခြင်းဖြစ်သည်။ ယခုအကွက်သည် လုပ်ငန်း အစီအစဉ်များ ရေးဆွဲသည့်အခါ၌သာ အသုံးပြုမည်ဖြစ်သည်။
စာတတ်မြောက်မှု	အတန်းပညာအားနည်းခြင်း	စမတ်ဖုန်းအသုံးပြုရာတွင် အခက်ခဲရှိ	သိရှိနားလည်မှုအားနည်း	
ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်အလုပ်လုပ်သူ	အလုပ်အကိုင်မမြဲခြင်း		နေရာအတည်တကျမရှိခြင်း	
နိုင်ငံတွင်းနေရပ်စွန့်ခွာရွှေ့ပြောင်းသူများ	မရှိ			
ရပ်ကွက်/ကျေးရွာမှ ထေးလံသည့်နေရာ၌ နေထိုင်သည့်အိမ်ထောင်စုများ	မရှိ			

ချို့တဲ့ နွမ်းပါးသည့် မိသားစုများ	မရှိ			
ခင်ပွန်းမရှိသူ အမျိုးသမီး	မရှိ			
ဗီတမဲ့များ	မရှိ			
သန်စွမ်းမိသားစုဝင်များ	မရှိ			
ရှိသည့် မိသားစုများ				
(DSW) မှ ဖြည့်စွက်ရန်။	အမည်။ ဦးနေထွန်းလေး			
	ရာထူး။ အငယ်တန်းစာရေး			
	လက်မှတ်။ 			
	နေ့စွဲ။ ၁၇. ၁. ၂၀			

မြို့နယ်အဆင့်ရပ်ရွာလူထုပူးပေါင်းပါဝင်မှုလုပ်ငန်းအစီအစဉ်

လုပ်ငန်းအစီအစဉ်

ထိခိုက်လွယ်ဆုံးနှင့် ဖယ်ကြဉ်ခံရမည့် အန္တရာယ်ရှိသောသူများ/ အိမ်ထောင်စုများ၏ အကျိုးဝင်မှုနှင့် ပူးပေါင်းပါဝင်မှုတို့ တိုးတက်ကောင်းမွန်စေရေးအတွက်										
လုပ်ငန်းအစီအစဉ်										
အဓိကချဉ်းကပ်မှု နည်းလမ်းများ (ဥပမာအနေဖြင့်သာ ဖော်ပြခြင်းဖြစ်ပါသည်- လူမှုရေးရာဆန်းစစ် လေ့လာချက်မှ တွေ့ရှိချက်များအပေါ် အခြေခံ၍ မွမ်းမံပြင်ဆင် ရန် ဖြစ်သည်။)	မည်သည့်တို့	မည်သူတို့ဖြင့်	မည်သည့်အချိန်		မည်သည့် နေရာ	မည်သူတို့ က	လိုအပ်သောရင်းမြစ်များ			ခန့်မှန်း ကုန်ကျ စရိတ်/ ဘတ်ဂျက်
			(လုပ်ငန်း ဆောင်တာ)	(ဦးတည် သတ်မှတ်ထား သူများ)			(ကာလ)	(အချိန်)	(ဆက်သွယ် ရန် ပုဂ္ဂိုလ်/ ပုဂ္ဂိုလ်များ)	
၁။ ထိခိုက်ခံရလွယ် သော၊ အကျိုးခံစားခွင့် လက်လွတ်ဆုံးရှုံးနိုင်ခြေ ရှိသော၊ သွားလာ ရောကတိုရိရန်ခက်ခဲသော အိမ်ထောင်စုများ အတွက် စီမံကိန်းနှင့်	အစည်းအဝေး များတွင် ညှိနှိုင်း ဆွေးနွေးမှု အသေးစား များ	သွားလာ ရောက်ရှိရန် ခက်ခဲ၍ ဖယ်ကြဉ် ခံရနိုင်သည့် အန္တရာယ် ရှိသည်ဟု	၂၀၂၀ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ လ	ညနေ	ကျေးရွာ X (ဘုရား ကျောင်း)	V-SPC အဖွဲ့ဝင်များ နှင့် VCSW များ	ဦးလှ	ရှမ်း၊ လား ဟူ	XXXX	XXXX

ပတ်သက်၍ အိမ်တွင်ရာရောက် ကမ်းလင့်ထောက်ကူမှု	ပြုလုပ်ခြင်း	ဖော်ထုတ် သတ်မှတ် သိရှိရသော အိမ်ထောင်စု များ	အထွေထွေ လူထုစည်း ဝေးပွဲ(ပြီးသ ည့်နောက်)						
<p>(DSW) မှ ဖြည့်စွက်ရန်။</p>			<p>အမည်။ ဦးနေထွန်းလေး</p>						
			<p>ရာထူး။ အငယ်တန်းစာရေး</p>						
			<p>လက်မှတ်။</p> 						
			<p>နေ့စွဲ။</p> <p>၁၇. ၈. ၂၀</p>						